
Årsmötesprotokoll 2024.

Årsmöte med Bjurbäcks Hembygdsförening den 20 mars 2024 i Bjurbäcks
skola.

Närvarande 30 medlemmar.

§  1. Föreningens ordförande Bengt-Göran Ferm öppnade mötet och hälsade alla
 välkomna.

§  2. Ingemar Eriksson valdes till ordförande för årsmötet. 

§  3. Kurt Gustafsson valdes till sekreterare för årsmötet.

§  4. Peter Nisser och Lars Olof Gunnarsson valdes att justera dagens protokoll och 
tillika som rösträknare för mötet.

§  5. Årsmötet ansågs vara stadgeenligt utlyst.

§  6. Dagordningen för årsmötet godkändes.

§  7. Anna Buhr läste upp verksamhetsberättelsen för 2023 vilken godkändes och 
lades till handlingarna.

§  8. Föreningens kassör Katarina Karlsson redogjorde för föreningens ekonomi. 
Årets verksamhet gav ett överskott på 127.000 kr bl.a. på grund av en gåva på 
100.000 kr. Leif Filipsson ställde en fråga om föreningens elavtal. Avtalet är 
rörligt pris och mötet ansåg att det fanns i nuläget ingen anledning till att 
byta. Årsmötet beslutade därefter att godkänna den ekonomiska redogörelsen. 

§  9. Leif Filipsson läste upp revisionsberättelsen för 2023 och redogjorde för 
innehållet i denna. Revisorerna föreslog ansvarsfrihet för styrelsen.

§ 10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.

§ 11. Val.
a. Anna Buhr valdes till ordförande för år 2024.



b. Peter Nisser, Eva Risinger, Katarina Karlsson, Kerstin Svensson och 
Kurt Gustafsson omvaldes som styrelseledamöter för 2024-2025. Övriga 
styrelseledamöter valda till och med 2024 är Gerd Friberg Andersson, 
Carina Eriksson och Jonne Josefsson.

c. Leif Filipsson och Lars Eriksson omvaldes till revisorer för ett år. 
Ersättare Ingalill Johansson.

e. Karin Hurtig och Olof Johansson utsågs till valberedning med Karin 
Hurtig som sammankallande. 

§ 12. Mötets beslutade att styrelsen utser representanter till VHF:s årsmöte 2024.

§ 13. Medlemsavgiften för 2025 ska vara oförändrat 100 kronor/person.

§ 14. Föreningens verksamhetsplan för 2024 presenterades av Anna Buhr och den 
godkändes av mötet.

§ 15. Katarina Karlsson presenterade styrelsens förslag till budget för år 2024. 
Förslaget antogs av mötesdeltagarna.

§ 16. Peter Nisser tog upp frågan om föreningens fortsatta verksamhet. Föreningens 
problem är att man behöver få in fler yngre som är engagerade och även locka 
med aktiviteter som kan intressera fler deltagare. Efter en stunds diskussion 
rekommenderade ordförande de närvarande att spinna vidare på idéer som kom
upp.   

§ 17. Nästa årsmöte blir den 19 mars 2025.

§ 18. Avgående ordförande Bengt-Göran Ferm avtackades för sina insatser under 
sina nio år som ordförande och uppvaktades med en blomsterbukett. 

§ 19. Ordförande Ingemar Eriksson tackade för visat intresse och avslutade årsmötet.

Vid protokollet Ordförande
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